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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie 

W związku ze sprzedażą gruntu przy ulicy Książęcej, gdzie okoliczni mieszkańcy mieli 
prowizoryczny plac zabaw dla dzieci, oraz ponieważ na ostatnią interpelacje w tej sprawie nie 
otrzymałam odpowiedzi, a jedynie wyjaśnienie czym jest budżet i wnioski budżetowe, proszę o 
wybudowanie placu zabaw dla dzieci z okolicznych kamienic, którym zabrano ich plac i sprzedano 
deweloperowi. 

Z poważaniem 

Karolina Jaczewska-Szymkowiak
               Radna Rady Miejskiej Legnicy


